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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOORDINAČNÍ SKUPINY  

 

Název projektu 

 

Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb města Beroun a spádového 

území 2019 – 2023 

 

Číslo projektu  

 

CZ.03.2.63/0.0/0.0/16_063/0006548 

Přítomni  Viz prezenční listina 

 

Datum a čas 

 

27. 6. 2018, 8:30 – 10:30  

 

Místo konání 

 

MěÚ Beroun, Husovo náměstí 68, zasedací místnost vedle obřadní síně, 
dveře č. A 306, 2. patro  
 

 

ZAHÁJENÍ  

Koordinátorka KPSS Iva Ludvíková zahájila jednání Koordinační skupiny, přivítala pana 

starostu Ivana Kůse, vedoucí OSVZ paní Marii Markovou, zástupkyně CPKP a všechny 

přítomné členy KS. Dále seznámila přítomné s programem jednání KS.  

 

ZREALIZOVANÉ A PLÁNOVANÉ AKTIVITY  

 Iva Ludvíková a zástupkyně z CPKP představily aktivity, které byly v rámci projektu doposud 

zrealizovány a které jsou plánovány na příští 3 měsíce.  

 Podrobný výčet aktivit je uveden v prezentaci, která je přílohou tohoto zápisu.  

 

JEDNACÍ ŘÁD PRACOVNÍCH SKUPIN 

 Členům KS byl předložen pracovní návrh Jednacího řádu PS (dále JŘ PS). Jedná se o JŘ, který 

by měl navazovat na existující/zpracovanou Organizační strukturu KPSS v Berouně, jejíž 

součástí je i  Jednací řád koordinační skupiny. Poslední dva jmenované dokumenty budou 

znovu projednány po volbách v říjnu 2018.  
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 Pracovní návrh JŘ PS bude diskutován na příštím jednání KS. K předložené verzi se členové 

vyjádří v průběhu léta. KS se shodli na tom, že je předloženou verzi JŘ PS je třeba pečlivě 

zvážit a zachovat jeho jednoduchost a přehlednost. Koordinátorka Iva Ludvíková členům 

zašle návrh JŘ PS a členové budou mít možnost dokument připomínkovat.  

 Následně na dalším jednání KS bude JŘ PS bodem programu, kdy budou projednány 

připomínky.  

 Návrhy na doplnění, které zazněly na jednání: jasné propojení s Organizační strukturou 

KPSS; ověřit zda je v současné Organizační struktuře KPSS  jasně vysvětleno, co je PS.  

 

PRACOVNÍ SKUPINY 15. 5. 2018 

 Byly zrekapitulovány výstupy ze všech jednání PS.  

 Podrobné informace k výstupům z PS jsou uvedeny v prezentaci, která je přílohou tohoto 

zápisu.  

 V rámci příštích PS bude v úvodní společné části věnován prostor pro přítomné, aby mohli 

stručně sdělit informace, které by měli slyšet všichni zúčastnění. Mělo by se jednat o časové 

rozmezí cca 15 minut, cílem je vytvořit dostatečný prostor pro diskuze.  

 Dále proběhla diskuze nad možnostmi, jak PS realizovat. Mezi členy KS došlo ke shodě na 

následujícím modelu setkání PS:  

 

 Nadále pořádat klasické PS s frekvencí cca 1x za 4 - 6 měsíců pro širší okruh 

účastníků s obecnějším zaměřením. 

  Zároveň realizovat menší PS s frekvencí cca 1x za 2 měsíce (nebo dle aktuální 

potřeby) pro užší okruh účastníků se zaměřením na konkrétnější problematiku, 

témata a otázky.  

 

 Témata pro menší PS budou vyplývat z analýz, rozhovorů v terénu, z předešlých PS, 

podnětu KS, aktuálně řešených témat apod., budou volena na základě společné konzultace 

s vedením  OSVZ či města. Vazba na realizované kulaté stoly, s cílem zachovat pracovní 

atmosféru. Podněty pro diskuzi může přinést kdokoliv.  

 K jednání v zacílených PS na dané téma budou přizváni odborníci a zúčastněné osoby či 

subjekty. Je třeba hlídat odborný pohled – co je reálné z odborného hlediska.  

 Mimo jiné bude zohledněno i celé spádové území, tzn. ORP Beroun.  

 V rámci diskuze k průběhu PS ze dne 15. 5. 2018 bylo otevřeno téma nedostatečných 

kapacit chráněných pracovišť a pracovních příležitostí pro různě znevýhodněné občany na 

trhu práce. Bylo zmíněno oslovení jedné z místních firem za účelem navázání spolupráce.  

 V souvislosti s chráněným bydlením pan starosta připomenul analýzu k problematice 

sociálního bydlení v Berouně, kterou schválilo zastupitelstvo. Je zde počítáno s pozicí 

koordinátora. V současné době je vyhlášeno výběrové řízení na tuto pozici. V rámci procesu 

plánování s touto analýzou aktivně pracujeme. 
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 Dále proběhla debata na téma spolupráce OSPOD s poskytovateli SSL. Bylo konstatováno, 

že je potřebná sanace rodin, které mají problémy, a také je potřeba preventivní působení. 

Zintenzivnění spolupráce bude řešeno na společné schůzce. 

 Proběhla diskuze na téma: lékaři nedokážou odkázat pacienty na SSL či další potřebné 

služby.  

 Proběhla diskuze nad současným Komunitním centrem a naplňováním jeho role, která je 

díky změnám v obsazení centra jiná, než při otevření.   

 

INFORMOVANOST V RÁMCI KPSS  

 Téma bylo pouze otevřeno a na další KS bude projednáno detailněji (katalog SSL, letáky, 

webové stránky…). Byly předloženy katalogy SSL pro jiná území na ukázku. Cílem je 

vyhodnotit současné způsoby informování, jejich efektivitu a další rozvoj.  

 Bylo otevřeno téma informovanosti o SSL v rámci jednotlivých obcí. Situace je různá, ale 

celkově je možné na základě dosavadních rozhovorů v obcích říci, že se jedná o téma, které 

je třeba řešit. Některé obce nemají dostatečné informace o poskytování SSL, nejsou jasné 

jejich kompetence a povinnosti v sociální oblasti. Ukazuje se, že v obcích existuje potřeba 

jasných informací, co a v jaké situaci je třeba udělat. Možným řešením je např. předat 

obcím cca 4 kontakty s tím, že starosta nebo další odpovědní lidé, budou vědět, kam se 

mohou obrátit o radu v náročných životních situacích, ve kterých se nacházejí občané obce. 

Zde by se mělo jednat o jednoduché informace.  

 V souvislosti s tímto tématem byly zmíněny senior pointy, které by měly sloužit pouze pro 

skupiny seniorů. Není jasné, v jaké fázi je tento projekt, ani zda by Středočeský kraj senior 

pointy financoval.  

 V rámci diskuze bylo dále zmíněno téma pozice „koordinátora - plánovače“, který by mohl 

být tím místem, kde se budou sbíhat veškeré informace o SSL a návazných službách a kde 

by se člověk mohl dovědět potřebné informace a nabídku možných služeb pro řešení dané 

situace. O této možnosti by věděli také starostové obcí a mohli by na koordinátora 

odkazovat svoje občany.  

 

VÁNOČNÍ JARMARK 

 Návrhy ke zvážení změn v pojetí vánočního jarmarku jsou podrobně uvedeny v prezentaci, 

která je přílohou tohoto zápisu.   

 Téma bylo pouze otevřeno a v průběhu léta bude následovat schůzka KS pouze na toto 

téma.  

 Proběhla krátká diskuze nad tématy, která je třeba dále projednat: zvážení změny místa, 

času, připojení k jiné akci, oslovit širší veřejnost, na koho bude akce zacílena atd. Členové 

KS se shodli na tom, že by bylo efektivní spojit jarmark s jinou akcí pořádanou v Berouně.  
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 CPKP připraví dotazník pro poskytovatele – účastníky předešlých ročníků jarmarku, ve 

kterém budou otázky na to, zda a jaké změny v pořádání jarmarku by dotazovaní uvítali.  

 Následně CPKP ve spolupráci s koordinátorkou Ivou Ludvíkovou dotazník vyhodnotí. 

Výsledky budou projednány na schůzce k jarmarku v letních měsících.  

 Členové KS mohou zasílat podněty k vánočnímu jarmarku nebo dalším informačním 

aktivitám koordinátorce Ivě Ludvíkové na e-mail: osvz15@muberoun.cz.  

 

OCENĚNÍ DOBROVOLNÍKŮ  

 V závěru jednání KS, již bez účasti starosty města, proběhla diskuze na téma ocenění 

dlouholetých dobrovolníků, kteří mají velké zásluhy v sociální oblasti. Byl zmíněn návrh 

ocenění v rámci Cen města Beroun nebo samostatné setkání se zástupci vedením města. 

Po jednání KS bylo se starostou města vyjasněno, že takovéto setkání a poděkování má již 

pan starosta v blízké době v úmyslu.  

 

ÚKOLY 

KDO CO TERMÍN 

Iva Ludvíková Rozeslat JŘ PS členům KS k připomínkám.  Společně se zápisem z KS.  

Členové KS  Zaslat případné připomínky k JŘ PS koordinátorce 

Ivě Ludvíkové.  

Do konce července 2018 

CPKP Připravit dotazník pro účastníky minulých ročníků 

vánočního jarmarku.  

2. července 2018 

Iva Ludvíková  Rozeslat dotazník pro účastníky minulých ročníků 

vánočního jarmarku. 

3. července 2018  

 

Příloha:   

 Prezentace s obsahem jednání KS 27. 6. 2018 

 Jednací řád Pracovních skupin – návrh ve zkrácené verzi  

 Organizační struktura KPSS v Berouně  

 

Zapsala: Monika Ljubková, Zrevidovala a schválila: Martina Macurová 

mailto:osvz15@muberoun.cz

